
 
 

18. juli 2014 

 

 

I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg hermed følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Hvorfor sendes børne- og unge GM i sport ikke direkte via TV og Radio? 

2. Hvilke planer er der for at opnå, at der sendes direkte TV- og Radio udsendelser fra 

børne- og unge GM? 

(Medlem af Inatsisartut Jens Immanuelsen, Siumut) 

 

Begrundelse: 

Man må gå ud fra, at man råd til det, når man stort set uden begrænsning kan udsende 

fodboldmesterskaber fra andre lande. Hver sommer afholdes der grønlandsmesterskaber for børn og 

unge ude på kysten, hvorfor udsendes ikke disse direkte igennem vore medier, når man kan sende 

direkte fra andre sportskonkurrencer i udlandet, nærmest ubegrænset, muligvis fordi man har råd til 

det. 

 

Jeg mener, at de er vigtigt, at mesterskaber, især for børn og unge, i forskellige steder i landet 

udsendes direkte via TV- og radio. Disse mesterskaber kræver masser af frivilligt arbejde og det er 

på tide, at gøre noget for at disse arrangementer, især for børn og unge, for større opmærksomhed 

fra medierne. 

 

Jeg ønsker at mit spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 

 


